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Abstract (en)
[origin: US4732704A] The foaming and detergent power of manual dishwashing detergents gentle to the skin and containing anionic surfactants of
the sulfonate or sulfate surfactant type, fatty acid alkanolamides and fatty alkylgucosides are enhanced by using fatty alkyl C12-C14 monoglucosides
containing less than 2 glucose units per fatty alkyl group in quantities of from 3 to 20% by weight alkyl sulfate or alkylether sulfate, and from 1 to 15%
by weight fatty acid alkanolamide.

Abstract (de)
Schaum- und Reiningungskraft hautfreundlicher Geschirrspülmittel, die Aniontenside vom Typ der Sulfonat- oder Sulfattenside,
Fettsäurealkanolamide und Fettalkylglucoside enthalten, werden verstärkt, wenn Fettalkyl-(C12 - 14)-monoglucoside mit 1 - 1.4 Glucoseeinheiten
in Mengen von 3 - 20 Gew.-% eingesetzt werden, zusammen mit 2 - 25 Gew.-% Alkylsulfat oder Alkylethersulfat und mit 1 - 15 Gew.-%
Fettsäurealkanolamid. Die Mittel sind frei von Alkylbenzolsulfonat und enthalten nachwachsende Rohstoffe.
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